
 

 

 

 

 

 

Zapisnik 1. seje Sveta staršev Osnovne šole Vrhovci v šolskem letu 2022/2023, 
ki je potekala v prostorih Osnovne šole Vrhovci, v sredo 28. 9. 2022, s 

pričetkom ob 17. uri. 
 

 
Vabilo in gradivo za sejo (osnutek Zapisnika 1. dopisne seje Sveta staršev Osnovne 
šole Vrhovci v šolskem letu 2021/2022; osnutek Poročila o uresničevanju letnega 
delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 2021/2022; Osnutek Letnega 
delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 2022/2023) je bilo članom Sveta 
staršev poslano 21. 9. 2022. 
 
Prisotni člani sveta staršev:  
Boštjan Vidmar, Boris Matjašec, Edvard Grabrijan, Tadeja Klopčič, Matej 
Weissenbach, Špela Tešar, Ines Krševan Goejup, May Inesz, Ksenija Cafula, Sara 
Urač, Azra Handanagić Junuzović, Maja Lavrač, Saša Savič, Jelena Burnik, Faila 
Pašić, Gregor Grmek, Petra Japelj, Mojca Bizjan, Tatjana Baloh Leben, Meta Peterle 
Cencelj, Gregor Ucman, Matjaž Horvat, Vladimir Bregar, Leonida Kraševec, Sergej 
Faletič, Maja Špolar, Tina Setnikar, Karin Petrina.   
 
 
Odsotni člani sveta staršev: Peter Špindler, Karin Jarc, Primož Može. 
 
Drugi prisotni na seji: ravnateljica Marjanca Vampelj, pomočnica ravnateljice Urška 
Letnar Smolčič, pomočnik ravnateljice Bojan Lipovec. 
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Izvolitev predsednika in namestnika sveta staršev za šolsko leto 2022/2023 
2. Sprejem in potrditev zapisnika zadnje seje 
3. Obravnava Poročila o uresničevanju delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za 

šolsko leto 2021/2022 
4. Predstavitev letnega delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 

2022/2023 
5. Šolski sklad 
6. Postopek kandididranja in izvolitev nadomestnega člana v svet šole 
7. Razno 
 
Sejo sveta staršev je z uvodnim pozdravom pričela ravnateljica Marjanca Vampelj. 
Predlagala je, da se spremeni vrstni red točk dnevnega reda tako, da se 6. točka 
dnevnega reda obravnava kot 2. točka, ostale točke dnevnega reda pa se zaporedno 
preštevilčijo. 
 
Predlog spremembe vrstnega reda obravnave točk dnevnega reda je bil soglasno 
sprejet in potrjen dnevni red: 
 
1. Izvolitev predsednika in namestnika sveta staršev za šolsko leto 2022/2023 
2. Postopek kandididranja in izvolitev nadomestnega člana v svet šole 
3. Sprejem in potrditev zapisnika zadnje seje 

 01 423 03 70 

e-naslov: tajnistvo@os-vrhovci.si 

spletna stran: www.os-vrhovci.si 

TRR: 01261-6030665280 

davčna št.: 34317627 

 

Osnovna šola Vrhovci 

Cesta na Bokalce 1 

1000 Ljubljana 

 

Št.: 900-1/2022/8 

Datum: 30.9. 2022 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. Obravnava Poročila o uresničevanju delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za 
šolsko leto 2021/2022 

5. Predstavitev letnega delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 
2022/2023 

6. Šolski sklad 
7. Razno 
 
K točki 1: Izvolitev predsednika in namestnika sveta staršev za šolsko leto 
2022/2023 
 
Ravnateljica je predstavila postopek izvolitve predsednika in namestnika sveta staršev. 
Kandidat za predsednika sveta staršev je bil Gregor Grmek in kandidat za namestnika 
predsednika sveta staršev je bil Matej Weissenbach. Člani sveta staršev so glasovali 
z dvigom rok in sprejeli: 
 
Sklep št. 1:  
Za predsednika Sveta staršev Osnovne šole Vrhovci za leto 2022/2023 je izvoljen 
Gregor Grmek in  
 
Sklep št. 2:  
Za namestnika predsednika Sveta staršev Osnovne šole Vrhovci za leto 2022/2023 je 
izvoljen Matej Weissenbach. 
 
Po izvolitvi je vodenje seje Sveta staršev prevzel predsednik sveta staršev. 
 
K točki 2: Postopek kandididranja in izvolitev nadomestnega člana v svet šole 
 
Ravnateljica in predsednik Sveta staršev sta predstavila sestavo sveta zavoda, razlog 
za volitve nadomestnega člana in procesno izvedbo volitev nadomestnega člana. 
Imenovana je bila tričlanska volilna komisija. Predlagana je bila ena kandidatka in sicer 
Tatjana Baloh Leben, ki se je s kandidaturo strinjala. Člani sveta staršev so tajno 
glasovali. Volilna komisija je ugotovila, da je glasovalo 26 članov sveta staršev, 
neveljavnih glasovnic ni bilo, kandidatka Tatjana Baloh Leben je prejela 26 glasov. 
 
Sklep št. 3:  
Za nadomestno članico v Svetu zavoda Osnovna šola Vrhovci se kot predstavnica 
staršev, do poteka mandata 2022 - 2024, to je 12.11. 2024, imenuje Tatjano Baloh 
Leben.  
 
K točki 3: Sprejem in potrditev zapisnika zadnje seje 
 
Na osnutek Zapisnika 1. dopisne seje Sveta staršev Osnovne šole Vrhovci v šolskem 
letu 2021/2022, ki je potekala po e-pošti od četrtka, 5. 5. 2022 od 14. ure do četrtka, 
12. 5. 2022 do 14. ure ni pripomb. Člani so sprejeli: 
 
Sklep št. 4:  
Zapisnik 1. dopisne seje Sveta staršev Osnovne šole Vrhovci v šolskem v šolskem letu 
2021/2022 se potrdi. 
 
 
 
 
 



 
K točki 4: Obravnava Poročila o uresničevanju delovnega načrta Osnovne šole 
Vrhovci za šolsko leto 2021/2022 
 
Člani so osnutek Poročila o uresničevanju delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za 
šolsko leto 2021/2022 prejeli predhodno po elektronski pošti. Pripomb in dodatnih 
vprašanj ni. Sprejeli so: 
 
Sklep št. 5:  
Poročilo o uresničevanju delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 
2021/2022  
 
K točki 5: Predstavitev letnega delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za 
šolsko leto 2022/2023 
 
Osnutek letnega delovnega načrta Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 2022/2023 so 
člani sveta staršev predhodno prejeli po elektronski pošti.  
 
Ravnateljica seznani člane sveta staršev s problematiko fluktacije kadra in 
nadomeščanjem ter pridobivanjem novih učiteljev. Vodstvo šole je kljub pomanjkanju 
kadra na trgu dela uspelo zaposliti ustrezno število učiteljev. 
Predstavnik staršev predlaga, da se učiteljem zviša plače ter glede na problematiko 
spremeni učni načrt/program. Ravnateljica pove, da je bil s strani ravnateljev dopis 
pristojnim institucijam glede spremembe oz. prilagoditve učnega načrta že poslan. 
Glede prostorske problematike ravnateljica pove, da so v proračunu MOL-a 
predvidena sredstva za izgradnjo nove šole, ki naj bi bila zgrajena leta 2025. Obnova 
šolskega igrišča naj bi bila zaključena do konca oktobra 2022. Glede na prostorsko 
problematiko, s katero se srečuje šola že nekaj let, bo drugo leto v primeru potrebe o 
ustanovitvi še dodatnih oddelkov pouk potekal tudi na nadomestni lokaciji. Več 
informacij o organizaciji pouka naslednje šolsko leto bo znano spomladi.  
Predstavnik staršev pove, da učiteljice 4. razreda, ki spremljajo učence na taboru 
staršem ne pošiljajo dnevno obvestil o poteku taborjev in slik otrok. Ravnateljica pove, 
da so otroci na taboru v redu ter da je dogovorjeno, da se starše obvešča le v primeru 
težav in bolezni, s čimer se strinja tudi večina članov sveta staršev. 
Predstavnici staršev izpostavita problematiko izvedbe športne vzgoje v matičnih 
učilnicah zaradi zasedenosti telovadnice, pri čemer trenutno ni možno uporabljati 
zunanjega igrišča zaradi prenove, zaradi pomanjkanja spremljevalcev pa ni možno 
otrok odpeljati niti na sprehod ali bližnja igrišča. Ostali člani sveta staršev se strinjajo, 
da je treba urediti izvedbo športne vzgoje. Pomočnica ravnateljice pove, da bi bilo 
možno nekaj ur športne vzgoje izvesti v telovadnici v preduri, vendar se redni pouk v 
preduri praviloma ne izvaja. Ravnateljica pove, da bo šola preverila možnost dodatnih  
spremljevalcev v posameznih razredih in proučili možnosti najema prostorov oz. 
postavitev balona za izvajanje pouka športne vzgoje. 
 
Sklep št. 6:  
Člani sveta staršev potrdijo letni delovni načrt Osnovne šole Vrhovci za šolsko leto 
2022/2023. 
 
 
 
 
 
 



K točki 6: Šolski sklad 
 
Predsednica šolskega sklada predstavi delovanje sklada. Pove, da se vloge za plačilo 
taborov, prehrane,… obravnavajo anonimno ter da so bile do sedaj vse vloge 
odobrene. Ravnateljica pove, da se glede na spremembe zakonodaje v tem šolskem 
letu lahko odobri subvencijo v skladu s pravili šolskega sklada (prosilec mora biti 
upravičenec subvencionirane prehrane). 
 
K točki 7: Razno 
 
Predstavnik staršev predlaga, da se po zgledu drugih šol na spletni strani objavi 
seznam tekmovanj, ki se jih lahko udeležijo učenci. Pomočnica ravnateljica pove, da 
so seznami državnih tekmovanj objavljeni na spletni strani MIZŠ, pri čemer se šole ne 
udeležijo vseh tekmovanj. V šoli bodo pripravili seznam tekmovanj na katerih sodeluje 
Osnovna šola Vrhovci ter ga objavili na spletni strani šole. 
 
Predstavnik staršev vpraša glede pridobitve dodatnih točk za vpis v srednjo šolo. 
Ravnateljica pove, da o tem ne odločajo v šoli, ampak vloge npr. za športnike ureja 
športni klub.  
 
Ravnateljica pove, da bo evidentiranje in testiranje učencev  od 4. razreda dalje. 
Izdelan bo individualni program za posameznega nadarjenega učenca, s katerim bodo 
seznanjeni starši. 
 
Preko predstavnikov staršev so nekateri starši izrazili željo, da se interesna dejavnost 
Logična pošast ne izvaja v preduri, ker so otroci zaspani. Ravno tako je izpostavljeno, 
da se na šoli izvaja zelo skromen nabor interesnih dejavnosti. Starši so članom sveta 
staršev povedali tudi, da so nekatere učence, ki so se želeli vpisati v interesne 
dejavnosti zavrnili, ker naj bi bile skupine že polne. Pomočnica ravnateljice, ki je 
izvajalka interesne dejavnosti Logika za četrtošolce pove, da učenci nimajo težav z 
razmišljanjem v preduri. Ravno tako pove, da so vsi učenci, ki so prijavnice oddali v 
roku uvrščeni v interesne dejavnosti. Ravnateljica pove, da širjenja nabora interesnih 
dejavnosti v okviru šole v letošnjem letu ne bo. Starši, ki bi lahko zagotovili izvajanje 
dodatnih vsebin, na seji je bil omenjen šah, naj predloge pošljejo ravnateljici. 
 
Šola se za predmetno stopnjo zaklepa od 7.30 do 8.10, da učenci ne motijo pouka in 
izvajanje dejavnosti. V primeru slabega vremena se učence spusti v šolo. 
 
Ravnateljica v zvezi s predlogom, da bi bila šola ves čas zaklenjena in da bi se izvajala 
kontrola vstopa/izstopa ter najel varnostnik pove, da so na šoli ves čas dežurni učitelji 
ter da dokler ne prihaja do kraj, vandalizma in podobno, ostaja šola odklenjena ter ni 
potrebe po najemu varnostnika.  
 
V zvezi s predlogom, da zapornica na parkirišču pri šoli ostane odprta do 17. ure 
ravnateljica pove, da zapornice trenutno zaradi prenove igrišča sicer ni, vendar jo bodo 
tudi ob ponovni postavitvi spustili po koncu podaljšanega biva ob 16.30, krožna vožnja 
pa bo ostala tudi v prihodnje. 
 
Plavalnih tečajev, ki niso bili izvedeni zaradi epidemiološkega stanja in ukrepov, se ne 
nadomešča. Plavalnih tečajev se udeležijo učenci 1. in 3. razredov. 
 
Glede navedb, da učenci pri kosilu ne dobijo nožev ter da v primeru, da učenec pozabi 
kartico za kosilo, učiteljica na roko napiše kartica, ravnateljica pove, da bodo preverili 



in zadevi ustrezno uredili. Učenci 1. in 2. razreda imajo kosilo v razredih, ker lahko le 
tako zagotovijo kosilo vsem učencem v primernih urah.  
 
Na šoli je zaposlena nova organizatorka prehrane. Komisija za prehrano, ki deluje na 
šoli, se bo sestala konec oktobra 2022. 
 
Seja se je zaključila ob 19. uri. 
 
 
 
Zapisala:                                                                        Predsednik sveta staršev: 
Azra Handanagić Junuzović                                          Gregor Grmek     


